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Vragen van de leden Van Gent en
Sap (beiden GroenLinks) aan de
staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en de ministers voor
Jeugd en Gezin en voor Wonen,
Wijken en Integratie over de toename
van het aantal dakloze gezinnen.
(Ingezonden 1 oktober 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de
berichtgeving inzake de toename van
dakloze gezinnen?1

2
Wat is uw reactie op de stijging van
het aantal dakloze gezinnen?

3
Wat zijn volgens u oorzaken van de
stijging van het aantal dakloze
gezinnen? Welke rol speelt de per
1 januari 2009 doorgevoerde
pakketmaatregel in de AWBZ daarbij
een rol?

4
Wat is uw reactie op de uitspraak van
de Federatie Opvang dat gemeenten
te weinig doen om de problemen
waar (dreigend) dakloze gezinnen
mee kampen op te lossen?

5
Is het waar dat deze gezinnen,
ondanks de achterliggende
problematiek, op de maatschappelijke
opvang zijn aangewezen, omdat er
onvoldoende capaciteit is in de
vrouwenopvang? Zo ja, welke
maatregelen kunt en wilt u nemen

om ervoor te zorgen dat er wel
voldoende capaciteit is?

6
Wat is uw reactie op de stelling van
de Federatie Opvang dat de
daklozenopvang klassiek op één
persoon is toegespitst, en niet op de
opvang van gezinnen?

7
Wat is uw reactie op de stelling dat
de opvang van dakloze gezinnen in
veel gemeenten niet als interessant
wordt beschouwd, en dat tientallen
gezinnen op straat zwerven en
overnachten in caravans, op
campings of in auto’s?

8
Wat is uw reactie op de signalering
van de Federatie Opvang dat niet alle
gemeenten het overgehevelde
budget gebruiken voor hulp aan
daklozen? Bent u bereid het budget
voor maatschappelijke opvang te
oormerken?

9
Bent u bereid gemeenten op hun
verantwoordelijkheid aan te spreken,
en bij hen aan te dringen op het
aanbieden van begeleiding aan
gezinnen met ernstige problematiek
die dakloos dreigen te worden?

10
Wat gaat u verder doen om
gemeenten aan te spreken op hun
verantwoordelijkheid om preventieve
maatregelen te ontwikkelen om te
voorkomen dat gezinnen dakloos
worden?

11
Wat is uw reactie op de aanbeveling
om woningcorporaties toegang te
geven tot de gemeentelijke
basisadministratie, om te voorkomen
dat zij gezinnen uitzetten? In hoeverre
is dit te rijmen met privacynormen?

12
Bent u van mening dat op dit
moment voldoende aanbod is van
woningen met een lage huurprijs?

13
Bent u bereid deze vragen vóór het
algemeen overleg op 14 oktober 2009
over de Wet maatschappelijke
ondersteuning (Wmo) te
beantwoorden?

1 Nu.nl, 28 september 2009: «Geen plek voor
gezinnen in daklozenopvang»
http://www.nu.nl/algemeen/2090636/geen-
plek-gezinnen-in-daklozenopvang.html
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